



INTERNATIONAL PROFESSIONAL SECURITY ASSOCIATION

國際專業保安協會(香港)

(HONG KONG)

Mail: GPO Box 1852, Central, Hong Kong Website: www.ipsa.com.hk
Enquiries: (852) 2205 0418 Fax: (852) 2591 4309 Email: info@ipsa.com.hk

To: All members and friends of IPSA(HK)
From: Council of IPSA(HK)
Date: 23 October 2013

~ VISIT ~

Topic: Ngong Ping 360

The Ngong Ping official opening on 18 September 2006 and is visually spectacular 5.7km Journey, the longest bi-cable ropeway in Asia. The safety and emergency response management of the operation is great challenge. With the kind permission from Ngong Ping 360, we are pleased to have an opportunity to visit their vicinity and learn from their emergency response system. Here comes an opportunity that you should not miss!

Assemble: Ngong Ping360 cable car Tung Chung Entrance

Date: November 15, 2013 (Friday)

Schedule: before 1415 hours Registration (**late arrival will not be entertained**)
1430 – 1730 hours Tour (Light refreshment will be provided), Q&A

Language: Cantonese (Supplement with English)

Participant/Fee: Members only, limited to 30 (HK\$150 per head).

Reservation: Please book not later than 1 *November 2013*

Remark: 1. Bookings will be accepted on first-come-first-serve basis. Successful applicants will be notified by email.
2. Please provide your e-mail address for receiving the electronic Certificate issued by IPSA(HK) after the event.

BOOKING SLIP

To: Administrative Support/IPSA(HK)

Tel: 22050418 **Fax:** 2591 4309 **Mail:** GPO Box 1852, Central, Hong Kong.

I shall attend the visit on 15 November 2013

My pay-in slip / transfer slip of HKD_____ (being total of_____ x HKD_____) to A/C No. 541-866836-001 of International Professional Security Association (Hong Kong) Ltd with the Hongkong Bank (HSBC) is attached.

Names of participants to be printed on the electronic certificates are as follow:

(Please write your name, IPSA Membership No. and Email address in block letter)

1. _____ Email Address: _____

2. _____ Email Address: _____

3. _____ Email Address: _____

Contact Person _____ Daytime Tel _____

Fax _____ Date _____



INTERNATIONAL PROFESSIONAL SECURITY ASSOCIATION

國際專業保安協會(香港)

(HONG KONG)

Mail: GPO Box 1852, Central, Hong Kong Website: www.ipsa.com.hk

Enquiries: (852) 2205 0418 Fax: (852) 2591 4309 Email: info@ipsa.com.hk

致: 各國際專業保安協會會員及友好
由: 國際專業保安協會委員
日期: 二零一三年十月二十三日

~參觀活動~

項目: 昂坪360纜車

昂坪纜車於 2006 年 9 月 18 日正式通車,全長 5.7 公里,是亞洲最長的雙纜索纜車系統。其安全及緊急事故應變有著一定程度之難度及挑戰。本會得到昂坪纜車接納是次之參觀活動,包括其車站及講解緊急事故應變系統。名額有限,先到先得,萬勿錯過!

集合地點: 東涌昂坪纜車車站入口處

日期: 二零一三年十一月十五日(星期五)

時段: 下午二時十五分前 登記(注意:逾時不候)

下午二時三十分至五時三十分 現場體驗(小量茶點提供)

語言: 廣東話(輔以英語)

參加者/費用: 只限會員,名額三十人.(每位港幣一百五十元正)

申請: 二零一三年十一月一日前

注意事項: 1. 由於名額有限先到先得。申請成功者將會收到電郵確認。
2. 敬請提供參與者姓名電郵地址予行政支援,方便參與者收取國際專業保安協會(香港)所發出之聽講電子證書乙張。

申請回條

致: 國際專業保安協會行政支援

電話: 22050418 傳真: 2591 4309 郵寄: 香港中區郵政信箱 1852號

本人將會參加於二零一三年十一月十五日之參觀活動。

本人現附上銀行*入數紙 / 轉帳紙共港幣_____元正 (或_____位參與者,共港幣_____元正)存至香港匯豐銀行帳號 No. 541-866836-001, International Professional Security Association (Hong Kong) Ltd。

本人欲將以下姓名印於聽講電子證書上。(請用正楷填寫英文字體及會員編號)

1. _____ 電郵地址: _____

2. _____ 電郵地址: _____

3. _____ 電郵地址: _____

聯絡人: _____ 日間聯絡電話: _____

傳真: _____ 日期: _____